
 
 

 
 

 

 
 
 
 

Vergadering Klankbordgroep Windpark de Lutte 

14-12-2023 

19.00 – 21.00 uur 

Dorpshoes Erve Boerrigter 

Organisatie KR8Consultancy Soort vergadering: Klankbordgroep t.a.v. windpark de 
Lutte 

Voorzitter Erik Back Notulist: Anne Dannenberg 

Deelnemers: Thomas Heinson – Leo van der Stelt – André Wantia – André Bijkerk – Karin Dooren – Rolf Koster  

Afwezig: Leander Broere (NMO) & Mart Oude Egbrink of Iris Wolters (Provincie Overijssel). 

 

 

Notulen 

 
*kbg = klankbordgroep  
 
Afwezigheid & voorstelronde  

• Provincie Overijssel is afwezig. In het vervolg komen zijn op basis van de agenda.  

• Leander Broere van NMO is ook afwezig. Is in het vervolg wel aanwezig, namens de ‘groene groepen’, 
o.a. Staatsbosbeheer en Natuurmonumenten.  

• Waterschap heeft deelname aan de kbg last-minute geannuleerd. We mogen hen agenda gestuurd 
invliegen.  

• De ondernemers zijn nog niet in staat geweest om een geschikte vertegenwoordiger af te vaardigen. Dit 
i.v.m. drukte en ziekte.  

 
1. Opening 

 
De voorzitter opent de vergadering en heet iedereen van harte welkom 
 

2. Kennismaking 
 

De volgende duo’s stellen elkaar voor:   
 

• Thomas Heinsohn (werkgroep lokaal eigendom) en Leo van der Stelt (Stichting Tegenwind NOT). 

• Andre Bijkerk (Landgoederen) en André Wantia (dorpsraad). 

• Anne Dannenberg (Kr8Consultancy) en Karin Dooren (Prowind) stellen elkaar voor. 

• Dennis Gilbers (grondeigenaren) en Rolf Koster (Prowind). 

• Anne Dannenberg stelt Erik Back (KR8Consultancy) voor. 
 

3. Klankbordgroep; Hoe en wat? 
 
Na een korte introductie door (projectleider Prowind) over het project ‘Windpark de Lutte’, presenteert Erik Back 
de ‘formatie van de klankbordgroep’ a.d.h.v. enkele slides. Daarnaast is besproken dat Erik Back en Anne 
Dannenberg onafhankelijk voorzitter en secretaris van de klankbordgroep mogen worden. Prowind betaalt de 
factuur. We bespreken dit onderwerp. Er wordt unaniem besloten dat dit akkoord is. 
 
Een omgevingsadviesraad, klankbordgroep en dialoogtafel zijn allemaal dezelfde woorden.  



 
 

 
 

 
 
 
De kbg discussieert over de definitie van ‘lokaal’. In de klankbordgroep gaat het over dat verschillende belangen 
uit het gebied aan tafel zitten.  
 
Wat is de rol van deelnemers in de klankbordgroep? 
Aanwezigen zitten participerend aan tafel. Deze groep adviseert zowel de opdrachtgever: Prowind als bevoegd 
gezag: Provincie Overijssel. Het is van groot belang dat er consensus is tussen de partijen m.b.t. het te 
verstrekken advies.  
 
De voorzitter nodigt aanwezigen uit om belangen op tafel te leggen. Zodat eenieder op de hoogte is van elkaars 
belangen. Dan wordt het gesprek anders. Dan houdt je rekening met elkaar. Verder ligt Erik toe dat zijn rol als 
voorzitter betekent dat het zijn taak om ervoor te zorgen dat het goede gesprek gevoerd wordt.  
 
Let op: agendaleden (gemeente Losser, Provincie Overijssel en Prowind) zijn geen beslissers. En zijn dus niet 
beslissend in het advies aan de opdrachtgevers. 
 
Zien aanwezigen de kbg zitten?  
De vertegenwoordiger van de landgoederen deelt zijn ongemak. Honderden jaren landgoederen (3 
landgoederen), dat wellicht verstoord wordt door een initiatief over alternatieve energiebronnen. Aanwezigen 
danken hem voor het delen van deze zorg.  
 
 

4. Inventarisatie onderwerpen 
 
Tijdens de vergadering worden de volgende onderwerpen ter bespreking voorgesteld:  
 

- Wat zijn de effecten van een windcluster op natuur, ecologie en landschap? Er wordt besloten een 
expert van Witteveen en van Bos uit te nodigen voor een toelichting.  

- Wettelijke kaders voor de landelijke milieunormen/ MER’s: Er is behoefte aan meer duidelijkheid 
omtrent dit onderwerp. Hoe werkt het proces van beroep en bezwaar? Wat zijn de effecten van 
wijzigingen in landelijke wet- en regelgeving op lokale initiatieven en hoe gaat de provincie Overijssel 
daar mee om? Er wordt besloten de provincie Overijssel uit te nodigen om hierover een toelichting te 
geven, vanuit hun rol als bevoegd gezag.  

- Lokaal eigendom - er is behoefte aan een toelichting op dit onderwerp. Wat speelt er? Wie is er mee 
bezig? Hoe gaat dit in z’n werking? NMO kan deze toelichting geven.  

- Actualiteiten (door Prowind) 
 
Andere onderwerpen mogen jullie per mail met ons delen.  
 

5. Communicatie 
 
Prowind doet erg haar best om breed te communiceren en mensen zo goed mogelijk te informeren.  
Er worden bijeenkomsten georganiseerd, er is een facebookgroep, er wordt een nieuwsbrief gedeeld, het Luutke 
wordt ingezet en diverse lokale bladen waaronder het Lossersnieuwsblad. Prowind laat zich graag op onderwerp 
communicatie adviseren door de mensen met gebiedskennis die zitting hebben in de kgb. De leden van de kgb 
stemmen in dat dit een belangrijk onderwerp is voor op de vergaderingen van de kgb. Prowind is op dit moment 
bezig met het samenstellen van een Magazine waarop ze graag feedback van de kbg ontvangen 
 

6. Ingekomen agendapunten (ontbrekende vertegenwoordiging achterbannen) 
 
Tijdens de vergadering komt naar voren dat de omwonenden op een afstand van <1500m niet voldoende goed 
vertegenwoordigd zijn. Er wordt besloten dat deze vertegenwoordiger alsnog gezocht moet worden. Door de 
vergadering worden er twee voorstellen voor mogelijke vertegenwoordigers van deze achterban gedaan. Anne 
en Erik nemen contact op. 



 
 

 
 

 
 
 
 
 
 
Hetzelfde geldt voor de vertegenwoordiging van de ondernemers. Ook hier wordt er een voorstel door de 
vergadering gedaan. Leo van der Stelt zal de contactgegevens van de betreffende persoon delen met Anne en 
Erik, zodat zij contact op kunnen nemen met deze persoon. 
 

7. Rondvraag 
 
Er wordt geen gebruik gemaakt van de rondvraag. 
 
 

8. Data volgende vergaderingen 
 
Voor de komende drie vergaderingen worden terplekke de data vastgelegd. De eerstvolgende vergadering is op 
woensdag 31 januari om 19.00 uur bij Dorpshoes Erve Boerrigter. 
 
Daarna:  

• 6 maart 2024 om 19.00 uur  
• 17 april 2024 om 19.00 uur  

 
 

9. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering en bedankt iedereen voor de komst en de constructieve bijdrage. 

Actiepunten 

Actiepunten Verantwoordelijke persoon 

✓ De presentatie wordt gedeeld met de aanwezigen 
van de kbg. 

Anne Dannenberg 

✓ Aanleveren contactgegevens van mogelijke 
vertegenwoordiger ondernemers bij Anne en Erik. 

Leo van der Stelt 

✓ Anne en Erik benaderen mogelijke 
vertegenwoordigers voor inwoners op 
<1500meter van het windcluster voor 
afvaardiging aan de kgb   

Anne Dannenberg 

✓ De studies rondom ecologie zijn gereed, deze zijn 
onderdeel van de MER. Na akkoord van de 
provincie, worden deze met de klankbordgroep 
gedeeld.  

 

Rolf Koster / Karin Dooren 

  



 
 

 
 

Besluiten 

 

Er is unaniem besloten dat Erik Back van het adviesbureau Kr8Consultancy de Onafhankelijk voorzitter wordt van 
de Klankbordgroep. Met dit besluit wordt ook Anne Dannenberg van hetzelfde bureau aangesteld als secretaris. 
Kr8consultancy kan de nota voor deze inzet sturen aan Prowind. 

 

Tijdens de vergadering worden de volgende onderwerpen ter bespreking voorgesteld:  

- Wat zijn de effecten van een windcluster op natuur, ecologie en landschap? Er wordt besloten een 
expert van Witteveen en van Bos uit te nodigen voor een toelichting.  

- Wettelijke kaders voor de landelijke milieunormen/ MER’s: Er is behoefter aan meer duidelijkheid 
omtrent dit onderwerp. Hoe werkt het proces van beroep en bezwaar? Wat zijn de effecten van 
wijzigingen in landelijke wet- en regelgeving op lokale initiatieven en hoe gaat de provincie Overijssel 
daar mee om? Er wordt besloten de provincie Overijssel uit te nodigen om hierover een toelichting te 
geven, vanuit hun rol als bevoegd gezag.  

- Lokaal eigendom - er is behoefte aan een toelichting op dit onderwerp. Wat speelt er? Wie is er mee 
bezig? Hoe gaat dit in z’n werking? NMO kan deze toelichting geven.  

- Actualiteiten (door Prowind) 
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